# paper printing

水 佳 Walker Paper



## Walker Paper promises you "the Best"

Walker Paper Company Limited has established itself as one of the largest papermerchant in Hong Kong. We provide a wide range of superior quality products to meet every customer's needs. Our products are ISO 14001 certified and comply with EMAS international standards. Tens of thousands of companies have already used our products all these years. We hope you could be one of them.

#### Support for HK Printing Industry

Our Company supports the Hong Kong printing industry by ensuring that every part of our printing and production processes from design, typesetting to finishing take place in Hong Kong. We put a lot of emphasis on quality control, meeting customers' requirements and employees' training and development. We are committed to continuously improve our products and services because we believe "The happier the customers feel, the more successful we are".

## One to One Service

We always put our customers at the heart of our business. The "One to One Service" aims at "Giving the best to You". Our professional customer services managers are well prepared to solve all your problems and answer all your queries to your satisfaction.

### 最優質的 · 給您!

永佳紙行國際有限公司是全港最大的紙行之一,至今一直不斷創新改革,為求達至每位客戶的需求,我們不斷尋求更優質、更多元化的產品,以供各客戶選擇;而我們售賣之影印紙,是依據 ISO 14001及 EMAS 國際認可標準生產,給您品質保証。現在,已有數以萬計的客戶選用我們的產品,我們誠意期待下一位是您!

## 印刷服務 · 請支持香港工業!

我們的印刷服務,從設計、排版、製版印刷以至釘裝,全部都是於香港本地完成。多年來我們對品質控制、客戶需求以及員工培訓,均做到盡善盡美,給您最滿意的服務,最優質的產品。

#### 永佳"One to One"服務

每一位客戶,我們均會安排專業的客戶服務經理為您服務; 跟進所有訂單及解答相關疑問,募求做到"一對一"的優質服務。





# Business Paper 商業用紙系列

# Premium Copier Paper

As a green supplier, most of our products come from Farmed Trees. It is our belief that Farmed Trees are better source of material in pulp-making than forest trees. Moreover, by using Farmed Trees we minimize damage to the environment. The ISO 14001 and EMAS international production standards confirm that Farmed Trees can be converted to standardized, high quality and reliable copier paper. This premium copier paper is suitable for copying, laser printing, inkjet printing and off-set printing.



## 高級商用影印紙

為您提供多種品牌選擇,優質可靠,價廉物美。選用優質原料,木漿源自"人工種埴林", 不損地球生態。製造影印紙的過程嚴謹,是依據 ISO 14001 及 EMAS 國際認可標準生產,給您品質 保証。無論用於高速影印、鐳射打印、噴墨打印、柯式印刷均可。防潮包裝,存放期長,給您十足信心。



# Digital Colour Copy paper

Our digital colour copy paper is highly recommended. The paper is manufactured using state of the art technology. Smoother paper surface results in better colour printing giving excellent effect. The original copy is incredibly hard to distinguish from the copy output under the naked eye!

# 數碼彩色影印紙

誠意向您推介高品質專業彩色影印機用紙,採用高科技生產:紙面光滑,特顯打印效果,使影像與原稿一致,發揮彩色影印之完美功能。

# Colour Paper Quality

We supply a wide range of excellent quality colour paper that is suitable for double sided copying, laser printing and off-set printing. Different kinds of documents can be printed in different colour paper to enhance presentation.

# 顏色影印紙

紙質色澤鮮明,供多種顏色選擇,高質素用料製造。適合雙面影印、鐳射打印及柯式 印刷,打印效果鮮明,便利於文件分辨的處理,提高您的工作效率。







# **Computer Form**

Our Japanese extra-white dot-matrix computer form is made of special material making it more stiff than others. This computer form is more effective in reducing the incidence of paper-jam.

## 電腦紙

日本特白針孔電腦紙,由優質紙料製造,紙質特韌,減低卡紙的機會,提高工作效能。

## Walker Paper Co., Ltd.

Walker Paper Hotline: (852) 2413-2238

Fax: (852) 2412-5177
E-mail: info@walkerpaper.com
www.walkerpaper.com

# Fax Paper

This first grade thermal fax paper, imported from Japan, is excellent for printing clear vivid images. The fax paper is packed in anti-humidity form to ensure quality printing. Blurred images or missing messages are prevented by using this high grade fax paper.

## 傳真紙

由日本入口的感熱傳真機卷紙,經特別包裝處理, 儲存期特長;感應度高,顯像清晰, 令您不會錯失每一個重要信息。





# Sinel Label

Label carrying European brand name" Sinel" is good for laser and inkjet printing. As "Sinel" labels are thicker than other brands available in the market, a smoother effect is achieved in the printing process. "Sinel" also supplies, free of charge, a label printing software to make printing more convenient for you. A wide variety of word font, bar code, image and CD cover are available in the user-friendly "Sinel" software.



## 打印專用標籤

誠意為您推介歐洲"司令牌"標籤,適用於各種鐳射打印機及噴墨打印機,更備針孔電腦打印機標籤,以供選擇。標籤用料特厚,打印時更見順暢。配合產品之免費電腦軟件一同使用,為您帶來更多完化的標籤製品:其中包括:加入圖像、不同字款選擇、設計條型編碼(Bar Code)及鐳射唱片封面等。



## **Laser Toner**

We also provide original and compatible laser toners to our customers. To ensure high quality, we source our toner cartridges from original manufacturers. Our laser toner enhances your printer's functions by producing sharp and clear images. Various kinds of toner cartridge are available.

## 鐳射碳粉盒

供應原裝及代用碳粉,所有碳粉盒都由原廠生產,確保品質, 打印效果清晰鮮明,定能發揮您打印機的最大效能,備有多款 型號以供選擇。

# **Tissue**

Walker Paper supplies Pulppy Supreme toilet roll. This toilet roll has 30% mo volume than other brands available in the market. Moreover, the rolls are produced under 172°C temperature and have passed stringent chemical tests in the laboratory. The toilet roll's anti-germs and anti-bacteria features ensure safety and hygiene for its users.

# 優質紙巾產品

永佳為您帶來 "寶碧 "優質紙巾系列,紙質柔韌,質量比一般紙巾多出30%,經濟實用。經172度高溫消毒及化學測試,保證不含細菌,令您用得安心。包裝設計獨特,形藍配色,最適合富時代感的您。





# Computer Form Printing Service

Our computer form printing service accommodates a wide range of documents such as invoice, receipt, delivery order, sales order and off-set printing forms. High grade NCR paper is used so that clear images are printed on every layer of multiple-layered forms. Further, we offer services like design, colour matching and paper selection for name cards, envelopes and letterhead stationeries.

# 電腦表格印刷服務

選用最優質紙料,印製您的電腦表格,包括發票、收據、提貨單、銷售單、送貨單、密封式糧袋、單頁鐳射打印表格及平張設計表格等。高感應度的"NCR"印刷紙製作,打印於多層表格上也清晰無誤。我們更為您選用高級油墨印製,令您的各款電腦表格形象盡顯。我們的製作認真嚴謹,確保每項製品均能達到最高質素。我們的專業客戶服務經理,更會全程為您跟進訂單,給您十足信心。

# 名片・信封・信紙

名片、信封及信紙是公司最多機會讓外界認識自已的方法及途徑: 我們聘用經驗豐富的設計員,為您提供設計、配色及選料等服務, 必定能製作出特顯您公司形像的產品。

# Black & White, Colour Copy

We at Walker Paper understand that copying or printing large amounts of documents is both time-consuming and bothersome. Being a customer-oriented supplier, Walker Paper provides efficient and convenient black & white and colour copy services. Whether it is from a computer software file or a finished hard copy, we promise to give you high quality copies.

# 黑白及彩色影印服務

影印是複製文件最快最方便的方法,所以我們為您提供黑白及 彩色影印服務。無論客人的來稿是電腦檔案或現成稿件,我們 都能為您印製效果至佳的文件,給您最快捷的複印服務。



# photo copier paper

.

fascimile paper

computer form

.

laser label

.

toner

.

tissue paper

.

printing services



Walker Paper Co., Ltd.

Unit 2008, 20/F., Cheung Fung Ind. Bldg., 23-39 Pat Tin Pa St., Tsuen Wan

Walker Paper Hotline: (852) 2413-2238

Fax: (852) 2412-5177 E-mail: info@walkerpaper.com

www.walkerpaper.com